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     Protokół Nr 264/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 10 czerwca 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 13:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3. Mariusz Norsesowicz  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 
 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

4. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

5. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Zapoznanie się z informacją Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 

10.06.2022r. o rozstrzygnięciu konkursu i wskazania kandydata na funkcję dyrektora 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

4. Zapoznanie się z informacją Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 10.06.2022r. 

o rozstrzygnięciu konkursu i wskazania kandydata na funkcję dyrektora Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku. 
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5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół w Myśliborzu. 

8. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy w sprawie dofinansowania zadań związanych  

z rozwojem sieci ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi w ramach 

Programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem”, działanie 3.2 Rozwój Sieci 

Środowiskowe Domy Samopomocy. 

9. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy Nr 32/2022/B/23 o dofinansowanie środkami 

pochodzącymi z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadania pn. „Remont drogi 

powiatowej nr 2111Z na odcinku od miejscowości Ławy do miejscowości Moczkowo”. 

10. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy nr 32/2022/B/24 o dofinansowanie środkami 

pochodzącymi z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadania pn. „Remont drogi 

powiatowej nr 2136Z na odcinku od miejscowości Dębno do miejscowości 

Boleszkowice”. 

11. Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia w budżecie Powiatu myśliborskiego 

dodatkowych środków w celu wyboru wykonawcy lub unieważnienie postępowania pn. 

„Przebudowa dróg powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz  

z rozbudową niezbędnej infrastruktury”. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyodrębnienia wydzielonego rachunku dochodów dla środków z funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 oraz w sprawie opracowania planu finansowego dla tego 

rachunku. 

13. Wyrażenie zgody na powołanie Zespołu ds. realizacji zamówienia polegającego na 

opracowaniu dokumentacji technicznej dotyczącej zadania pn. „Przebudowa budynku 

Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu”. 

14. Wyrażenie zgody na zmianę terminu umownego dla zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji technicznych przebudowy dróg powiatowych oraz dokumentacji 

projektowej budowy ścieżki pieszo-rowerowej na terenie powiatu myśliborskiego. 

15. Wyrażenie zgody na podpisanie „Umów powierzenia danych osobowych w imieniu 

administratora” w związku z procesem przetwarzania danych. 

16. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie posiedzenia. 

 

Zaproponował wprowadzenie w pkt. 16 dodatkowego wniosku o dokonanie zmian w planie 

wydatków jednostki. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 3 

Zapoznanie się z informacją Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 

10.06.2022r. o rozstrzygnięciu konkursu i wskazania kandydata na funkcję dyrektora 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Poinformowała o możliwości zapoznania się z dokumentacją z przeprowadzonego konkursu. 

Przekazała, że w wyniku przeprowadzonego postępowania rozstrzygnięto konkurs  

i kandydatem na stanowisko Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy jest 

Pan Krzysztof Maciaszek. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 4 

Zapoznanie się z informacją Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 10.06.2022r. 

o rozstrzygnięciu konkursu i wskazania kandydata na funkcję dyrektora Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Poinformowała o możliwości zapoznania się z dokumentacją z przeprowadzonego konkursu. 

Przekazała, że w wyniku przeprowadzonego postępowania rozstrzygnięto konkurs  

i kandydatem na stanowisko Dyrektora jest Pani Małgorzata Cheba. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poprosiła o wskazanie przedstawicieli organu 

prowadzącego do składu komisji konkursowej. 

 

Zarząd Powiatu wskazał następujące osoby: 

 

1) Ewa Difort-Olejniczak – przedstawiciel organu prowadzącego 

2) Mariusz Norsesowicz – przedstawiciel organu prowadzącego 

3) Jarosław Ostry  – przedstawiciel organu prowadzącego 

Na Przewodniczącego Komisji Konkursowej wyznaczono Panią Ewę Difort-Olejniczak. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 264/897/2022 z dnia 10 czerwca 2022 roku w sprawie 

powołania Komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na kandydata na 

stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poprosiła o wskazanie przedstawicieli organu 

prowadzącego do składu komisji konkursowej. 

 

Zarząd Powiatu wskazał następujące osoby: 

 

1) Ewa Difort-Olejniczak – przedstawiciel organu prowadzącego 

2) Mariusz Norsesowicz – przedstawiciel organu prowadzącego 

3) Jarosław Ostry  – przedstawiciel organu prowadzącego 

4) Janina Sidor  – przedstawiciel organu prowadzącego 

Na Przewodniczącego Komisji Konkursowej wyznaczono Panią Ewę Difort-Olejniczak. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatupodjął uchwałęNr 264/898/2022 z dnia 10 czerwca 2022 roku w sprawie 

powołania Komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na kandydata na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poprosiła o wskazanie przedstawicieli organu 

prowadzącego do składu komisji konkursowej. 

 

Zarząd Powiatu wskazał następujące osoby: 

 

1) Ewa Difort-Olejniczak – przedstawiciel organu prowadzącego 
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2) Mariusz Norsesowicz – przedstawiciel organu prowadzącego 

3) Jarosław Ostry  – przedstawiciel organu prowadzącego 

4) Janina Sidor  – przedstawiciel organu prowadzącego 

Na Przewodniczącego Komisji Konkursowej wyznaczono Panią Ewę Difort-Olejniczak. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałęNr 264/899/2022 z dnia 10 czerwca 2022 roku w sprawie 

powołania Komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na kandydata na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy w sprawie dofinansowania zadań związanych  

z rozwojem sieci ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi w ramach 

Programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem”, działanie 3.2 Rozwój Sieci 

Środowiskowe Domy Samopomocy. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że w związku z otrzymaną informacją  

o pozytywnym rozpatrzeniu wniosku na dofinansowanie przez Wojewodę 

Zachodniopomorskiego zadania utworzenia ŚDS typu D zachodzi konieczność zawarcia 

umowy. Poinformowała, że lokalizacją na utworzenie ośrodka wsparcia jest budynek przy  

ul. Gorzowskiej 63A w Barlinku. Środki finansowe jakie udało się pozyskać to kwota 

1 095 540,00 zł.Przekazała, że środki zostaną przeznaczone na remont obiektu oraz na 

prowadzenie ośrodka.  

Przedstawiła informacje na temat związany z uruchomieniem i prowadzeniem placówki. 

Przekazała, że zadanie zostanie zlecone w ramach konkursu  ofert jednostce zewnętrznej do 

realizacji. Przekazała, że rozliczenie realizacji zadania będzie comiesięczne z dotacji  

z budżetu państwa.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o maksymalną ilość osób jaką będzie można przyjąć do Środowiskowego Domu 

Samopomocy? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że 30 osób. Zwróciła uwagę na duże zapotrzebowanie związane z przyjęciem 

do tego typu ośrodka. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 9 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy Nr 32/2022/B/23 o dofinansowanie środkami 

pochodzącymi z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadania pn. „Remont drogi 

powiatowej nr 2111Z na odcinku od miejscowości Ławy do miejscowości Moczkowo”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że wzwiązku z przyznaniem dofinansowania 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na realizację zadania pn.: „Remont drogi 

powiatowej nr 2111Z na odcinku od miejscowości Ławy do miejscowości Moczkowo” 

zachodzi konieczność podpisania w/w umowy o dofinansowanie.  

Zadanie będzie polegało na remoncie drogi powiatowej nr 2111Z na odcinku pomiędzy 

miejscowościami Ławy- Moczkowo w zakresie wykonania podwójnego powierzchniowego 

utrwalenia nawierzchni wraz z profilowaniem poboczy, miejscowym frezowaniem  

i wyrównaniem nawierzchni na łącznej długości 13.393 m. Zadanie realizowane będzie  

w latach 2022- 2023.Całkowita szacunkowa wartość zadania wynikająca ze złożonego 

wniosku o dofinansowanie stanowi kwotę 2.628.188,96 zł, w tym wartość dofinansowania ze 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg: 1.314.094,48 zł, dotacja celowa z Gminy 

Myślibórz: 76.000,00 zł, dotacja celowa z Gminy Nowogródek Pomorski: 150.000,00 zł, 

wkład własny Powiatu Myśliborskiego 1.088.094,48 zł. 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o rozpisanie realizacji zadania na okres 2 lat tj. 2022-2023? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że taki harmonogram zadań został ujęty we wniosku do Wojewody  

w ubiegłym roku. Zatem decyzja o podziale zadania na dwa lata została podjęta w ubiegłym 

roku. Wynika ona również z charakteru zadania, gdyż remont cząstkowy z użyciem skapialki 

może być przeprowadzony wyłącznie w okresach o bardzo wysokiej temperaturze. Jest to 

zatem okres letni od maja do miesiąca września.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy nr 32/2022/B/24 o dofinansowanie środkami 

pochodzącymi z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadania pn. „Remont drogi 

powiatowej nr 2136Z na odcinku od miejscowości Dębno do miejscowości 

Boleszkowice”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, żew związku z przyznaniem dofinansowania 

w ramach Rządowego Fundusz Rozwoju Dróg na realizację zadania pn.: „Remont drogi 

powiatowej nr 2136Z na odcinku od miejscowości Dębno do miejscowości Boleszkowice” 

zachodzi konieczność podpisania w/w umowy o dofinansowanie.  
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Zadanie będzie polegało na remoncie drogi powiatowej nr 2136Z na odcinku pomiędzy 

miejscowościami Dębno-Boleszkowice w zakresie wykonania podwójnego 

powierzchniowego utrwalenia nawierzchni wraz z profilowaniem poboczy, miejscowym 

frezowaniem  

i wyrównaniem nawierzchni na łącznej długości 8.915 m. Zadanie realizowane będzie  

w latach 2022- 2023. 

Całkowita szacunkowa wartość zadania wynikająca ze złożonego wniosku o dofinansowanie 

stanowi kwotę 1.951.911,90 zł, w tym wartość dofinansowania ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg  975.955,95 zł, dotacja celowa z Gminy Dębno: 100.000,00 zł, 

dotacja celowa z Gminy Boleszkowice: 150.000,00 zł, wkład własny Powiatu 

Myśliborskiego: 725.955,95 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 11 

Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia w budżecie Powiatu myśliborskiego 

dodatkowych środków w celu wyboru wykonawcy lub unieważnienie postępowania pn. 

„Przebudowa dróg powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz  

z rozbudową niezbędnej infrastruktury”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że w dniu 07.06.2022 r. nastąpiło otwarcie 

ofert w ramach postępowania pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 2130Z i 2146Z  

w miejscowości Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej infrastruktury”. W terminie 

wpłynęła jedna oferta firmy MALDROBUD Sp. z o.o. Sp.k. z Myśliborza na kwotę 8 827 

513,14 zł. 

Kwota zabezpieczona w budżecie Powiatu Myśliborskiego na realizację zadania wynosi 

7.058.063,51 zł, w tym176.600,00 zł na inspektora nadzoru inwestorskiego. Kwota pozostała  

w budżecie na roboty budowlane wynosi 6.881.463,51 zł. Wartość złożonej oferty 

przewyższa kwotę, jaką Zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zadania. 

Brakująca kwota wynosi 1.946.049,63 zł. Dodatkowo należy zabezpieczyć środki finansowe 

na zakup tablicy informacyjnej, której szacunkowy koszt wynosi 4.000,00 zł. Łączna kwota 

jaką należałoby zabezpieczyć w budżecie Powiatu Myśliborskiego wynosi 1.950.049,63 zł. 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na wysoką kwotę jaką należy dołożyć do realizacji inwestycji. Zauważyła, że 

firma składająca ofertę jest bardzo dobra i rzetelna. Przekazała, że obecnie jest najgorszy czas 

na realizację jakichkolwiek inwestycji powiatowych. Przekazała, że w związku ze środkami 

przekazywanymi z programu Polski Ład samorządy starają się pozyskiwać dobre firmy 

realizujące inwestycje. Przekazała, że boi się, że jeżeli Zarząd Powiatu odrzuci ofertę  

i ponownie ogłosi przetarg, to może się do niego nikt nie zgłosić, a wykonawca wybierze inne 

inwestycje drogowe w sąsiednich powiatach i gminach. Cena jaka została zaproponowana nie 

jest zawyżona z uwagi na to, iż projekt jest skomplikowany i obszerny. Poprosiła, aby oferta 

została przyjęta pod warunkiem przeprowadzenia negocjacji z Gminą Dębno w kwestii 

partycypacji w kosztach realizacji zadania w wysokości połowy kwoty jaką należy dołożyć.  
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Zwróciła uwagę na pisma Burmistrza Dębna deklarujące chęć pomocy. Poprosiła, aby 

skoncentrować się nad tą dużą inwestycją i nie rozdrabniać się nad mniejszymi inwestycjami. 

Zapytała, czy podpisano z Gminą Dębno już jakieś porozumienia dotyczące realizacji tej 

inwestycji? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak na dofinansowanie w kwocie 1,5 mln. zł.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy w umowie jest zapis, że Gmina Dębno w przypadku większej kwoty po 

przetargu nie będzie partycypować w kosztach realizacji zadania? 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że zawarto umowę z Gminą Dębno na udzielenie pomocy finansowej tylko  

w zakresie kwoty uchwalonej przez radę Gminy. Nie ma w umowie zapisu mówiącego, że nie 

można przekazać większej wysokości środków finansowych.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, ile czasu będzie trwało ogłoszenie nowego postępowania przetargowego? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że czas przeprowadzenia postępowania to okres 2 tygodni.   

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła się z przedstawionymi argumentami, jednak zauważyła, że w budżecie Powiatu 

Myśliborskiego zostało zabezpieczonych 7 mln zł, natomiast kwota po przetargu wyniosła ok. 

2 mln. zł więcej. Zwyczajem zawsze było tak, że ogłaszamy co najmniej dwa postępowania 

przetargowe. Zaproponowała, zatem ponowne ogłoszenie przetargu na realizację 

przedmiotowego zadania. Nie obawia się o kwestię złożenia oferty przez wykonawcę. 

Przekazała, że sprawa dotycząca dopłaty do wartości zadania musi zostać przedyskutowana 

przez radnych Rady Powiatu. Zauważyła, żedecyzja o zwiększeniu środków będzie 

podejmowana przez Radę Powiatu. Przekazała, że należy ogłosić nowy przetarg  

i jednocześnie przeprowadzić rozmowy z Burmistrzem Dębna  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że w kwocie 7 mln zł, środki własne powiatu to 2 mln. zł. Dokładając 

następne 2 mln zł środki własne zwiększają się do 4 mln. zł. Poprosił o rozważne podejście do 

tematu. Zwrócił uwagę na konieczność przeprowadzenia rozmów z Burmistrzem Dębna.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że ceny na rynku zmuszają do podjęcia decyzji w tej sprawie.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poinformował, że również proponuje ponowne ogłoszenie postępowania przetargowego.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że rozumie tę sytuację, jednak ma obawy, że do ponownego przetargu może nikt 

się nie zgłosić. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na odpowiedzialność, zwyczajowo jeżeli oferta przekracza posiadane środki 

finansowe przetarg jest ponownie ogłaszany. Przekazała, że da to również czas na rozmowy  

z Burmistrzem Dębna.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że rozmowy należy również przeprowadzić z Nadleśnictwem. Poprosił o działania 

w tej sprawie. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że na bieżąco analizowane są przetargi, które odbywają się w innych gminach  

i powiatach, porównywane są ceny jednostkowe składane w ofertach przez różnych 

wykonawców. Przekazał, że kwoty zaproponowane przez firmę MALDROBUD nie odbiegają 

od cen rynkowych. Wycena kosztorysantów wskazuje również, że obecnie wykonanie 1 km 

drogi to koszt min. 2 mln zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że kwestia te nie jest negowana, zwróciła uwagę na środki zabezpieczone  

w budżecie i kwotę realizacji zadania, która jest o 2 mln zł większa. Dlatego też przetarg 

wymaga powtórzenia.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Również wskazał, na powtórzenie postępowania przetargowego. Poprosił, aby ogłoszenie 

zostało opublikowane w jak najszybszym terminie. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła informacje na temat terminów dotyczących możliwości ogłoszenia 

postępowania przetargowego.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych  

w budżecie Powiatu Myśliborskiego i podjął decyzję o unieważnieniu i ponownym wszczęciu 

postępowania przetargowego na realizację zadania pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 

2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej infrastruktury”. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 1, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyodrębnienia wydzielonego rachunku dochodów dla środków z funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 oraz w sprawie opracowania planu finansowego dla tego 

rachunku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Przekazała, że dotyczy on uporządkowania 

tabeli dotyczącej wykazu zadań planowanych do realizacji w ramach Rządowego Funduszu 
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Inwestycji Lokalnych - Fundusz Przeciwdziałania COVID-19. Przedstawiła informacje na 

temat wprowadzanych zmian. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałęNr 264/900/2022 z dnia 10 czerwca 2022 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie wyodrębnienia wydzielonego rachunku dochodów dla środków  

z funduszu Przeciwdziałania COVID-19 oraz w sprawie opracowania planu finansowego 

dla tego rachunku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na powołanie Zespołu ds. realizacji zamówienia polegającego na 

opracowaniu dokumentacji technicznej dotyczącej zadania pn. „Przebudowa budynku 

Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Przekazała, że dotyczy on powołania Zespołuds. 

realizacji zamówienia polegającego na opracowaniu dokumentacji technicznej dotyczącej 

zadania pn.: „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu”. 

W skład Zespołu wchodzą: 

1) Renata Wolniak (Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego) – koordynator – 

członek Zespołu; 

2) Ewa Difort-Olejniczak (Wydział Edukacji i Rozwoju Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu) – członek Zespołu; 

3) Rafał Skowron (Zespół Szkół i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa i S. Girenasa  

w Myśliborzu) – członek Zespołu; 

4) Anna Szemiot-Trzecka(Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego) –  

członek Zespołu. 

Zadaniem wszystkich członków Zespołu będzie: 

1) bezpośredni nadzór nad prawidłową realizacją umowy; 

2) nadzór nad zapewnieniem terminowej realizacji zamówienia; 

3) nadzór merytoryczny nad opracowanymi dokumentami; 

4) udział w spotkaniach zespołu. 

Dodatkowym zadaniem Koordynatora jest organizowanie, kierowanie, koordynowanie  

i nadzór merytoryczno-organizacyjny nad pracami Zespołu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na powołanie zespołu podejmując uchwałę Nr 264/901/2022  

z dnia 10 czerwca 2022 roku w sprawie powołania Zespołu ds. realizacji zamówienia 

polegającego na opracowaniu dokumentacji technicznej dotyczącej zadania pn.: 

„Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 14 

Wyrażenie zgody na zmianę terminu umownego dla zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji technicznych przebudowy dróg powiatowych oraz dokumentacji 

projektowej budowy ścieżki pieszo-rowerowej na terenie powiatu myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że wykonawca 

prac – firma Drogowa Pracownia Projektowa A3 Justyna Roman zwrócił się do Zarządu 

Powiatu z wnioskiem o zmianę terminu realizacji umowy: 

1) w zakresie Części nr I zadania pn. „Przygotowanie koncepcji oraz opracowanie 

pełnobranżowej dokumentacji projektowej na budowę ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze 

powiatowej nr 2134Z na odcinku Dębno-Mostno” do dnia 30 lipca 2022 roku; 

2) w zakresie Części nr II zadania pn. „Przygotowanie koncepcji oraz opracowanie 

dokumentacji technicznej na przebudowę DP nr 1418Z na odcinku Dębno-Grzymiradz” do 

dnia 30 października 2022 roku; 

3) w zakresie Części nr III zadania pn. „Opracowanie dokumentacji technicznej na 

przebudowę DP nr 2142Z na odcinku Kaleńsko-granica powiatu (kierunek Szumiłowo)” do 

dnia 30 lipca 2022 roku; 

4) w zakresie Części nr IV zadania pn. „Przygotowanie koncepcji oraz opracowanie 

dokumentacji technicznej na przebudowę DP nr 2146Z od DK 23 do miejscowości Dolsk” do 

dnia 30 października 2022 roku. 

Zgodnie z zawartą umową dokumentacja projektowa (wraz z wymaganymi uzgodnieniami  

i decyzjami) miała zostać sporządzona w terminie do 170 dni  licząc od dnia zawarcia umowy 

(tj. do dnia 4 czerwca 2022 r.). Dokumentacja techniczna dla w/w zadań jest wykonana, 

natomiast Wykonawca oczekuje na wydanie wiążących decyzji przez właściwe organy 

administracji publicznej i na termin wydania stosownych uzgodnień i zezwoleń. 

W przedmiotowej sprawie Wykonawca dopełnił wszelkich starań w celu opracowania 

dokumentacji technicznych w terminie wskazanym w umowie. Obecna sytuacja w Polsce 

(obowiązujący w I kwartale br. stan zagrożenia epidemią Covid-19 oraz konflikt wojenny na 

terenie Ukrainy) spowodowały, że organy administracji publicznej pracowały  

w ograniczonym zakresie, co bezpośrednio przełożyło się na czas rozpatrywania wniosków  

o wydanie wszelkich uzgodnień i zezwoleń. 

Poinformował o trudnościach związanych z wydaniem decyzji środowiskowych przez Gminę 

Dębno. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zmianę terminu umownego dla zadania pn. 

„Opracowanie dokumentacji technicznych przebudowy dróg powiatowych oraz 

dokumentacji projektowej budowy ścieżki pieszo-rowerowej na terenie powiatu 

myśliborskiego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 15 

Wyrażenie zgody na podpisanie „Umów powierzenia danych osobowych w imieniu 

administratora” w związku z procesem przetwarzania danych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 
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Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że celem zawarcia przedmiotowych umów 

jest uregulowanie zasad i relacji powierzenia oraz przetwarzania danych pomiędzy 

Administratorem  

a Podmiotem Przetwarzającym w związku z zawarciem umów głównych dotyczących:  

a) Dostępu do baz danych ewidencji gruntów i budynków przy wykonaniu wycen 

działek;  

b) Dostępu do baz danych ewidencji gruntów i budynków przy wykonaniu wycen 

nieruchomości. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych umów. 

Za głosowało5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 16 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

1. wniosek Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych z dnia 7.06.2022r.  

o dokonanie zmian w planie wydatków w  zakresie zwiększenia planu wydatków  

w rozdziale  92120 – Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami o kwotę 7.500,00 zł   

z przeznaczeniem na udzielenie dotacji celowej na finansowanie lub dofinansowanie prac 

remontowych i konserwatorskich obiektów zabytkowych jednostkom niezaliczanym do 

sektora finansów publicznych. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czego dotyczą przedmiotowe zmiany w planie wydatków? Poprosiła  

o uszczegółowienie uzasadnienia do wniosku. Jakiego obiektu wniosek dotyczy? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Poinformował, że wniosek dotyczy obiektu we wsi Niepłocko. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o przekazanie dokumentacji w tej sprawie. 

 

Małgorzata Jakóbowska – Naczelnik Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych  

Przedstawiła informacja na temat złożonego wniosku Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony 

dziedzictwa Młyn-Papiernia. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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2. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 7.06.2022r. znak DP.0633.20.2022.DT  

o dokonanie zmian w planie wydatków - przesunięcia pomiędzy paragrafami w kwocie  

10 100,00 zł w związku z potrzebą  zabezpieczenia środków finansowych na oznakowanie 

zakupionego samochodu ciężarowego dla Wydziału Dróg tj. zamontowanie lampy 

sygnalizacyjnej oraz wykonanie okleinowania pojazdu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 6.06.2022r. znak DP.0633.19.2022.DT  

o dokonanie zmian w planie wydatków - przesunięcia pomiędzy paragrafami w kwocie 

486,00 zł w związku z potrzebą zabezpieczenia środków finansowych na opłatę czynszu 

dzierżawnego w 2022 roku dla Lasów Państwowych działka nr 211/6 obręb Kaleńsko celem 

przeprowadzenia robót związanych z przebudową istniejącego zjazdu w ramach przebudowy 

drogi powiatowej nr 2142Z wg umowy dzierżawy gruntu nr ZG.2217.1.3.2022 z dnia 

23.05.2022. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4. wniosek Naczelnika Edukacji i Rozwoju z dnia 10.06.2022r. znak 

EDR.3153.6.2022.AM o zwiększenie  planu dochodów oraz wydatków Powiatu 

Myśliborskiego w wysokości 24.785,83 zł, w Dziale 758 (Różne rozliczenia), Rozdziale 

75814 (Różne rozliczenia finansowe), § 2700 (Środki na dofinansowanie własnych zadań 

bieżących gmin, powiatów (związków gmin, związków powiatowo-gminnych, związków 

powiatów), samorządów województw, pozyskane z innych źródeł) oraz planu wydatków: 

1)    Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku, w Rozdziale 80120 (Licea 

ogólnokształcące), § 4790 – w wys. 675,84 zł, § 4110 – w wys. 65,96 zł, § 4120 – w wys. 

16,55 zł 

2)    Zespołu Szkół w Myśliborzu, w Rozdziale 80120 (Licea ogólnokształcące), § 4790 –  

w wys. 3.097,60 zł, § 4110 – 529,68 zł 

3)    Starostwa Powiatowego w Myśliborzu, w Rozdziale 80103 (Oddziały przedszkolne  

w szkołach podstawowych), § 2540 (dotacje podmiotowe z budżetu dla niepublicznej 

jednostki systemu oświaty) – wys. 20.400,20 zł (celem wypłacenia dotacji dla Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w SOSW TPD w Myśliborzu) 

Powyższy wniosek o dokonanie zmian w planie dochodów oraz wydatków został 

złożony w związku z otrzymanymi środkami z Funduszu Pomocy o którym mowa w art. 14 

ustawy z 12 marca 2022 roku o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa. Fundusz Pomocy ma na celu wsparcie jednostek 

samorządu terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych  

z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami 

Ukrainy, których pobyt na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej jest uznawany za legalny na 

podstawie art. 2 ust. 1 ww. ustawy. W wyniku otrzymanych środków nastąpiło zwiększenie 

planu dochodów Powiatu Myśliborskiego oraz planu wydatków szkół realizujących 
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dodatkowe zadania oświatowe związane z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi  

i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy zadanie tj. Zespołowi Szkół i Placówek 

Oświatowych  

w Barlinku w wys. 758,35 zł, Zespołowi Szkół w Myśliborzu w wys. 3.627,28 zł, Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu w wys. 20.400,20 zł (z uwagi na przekazanie środków szkole 

niepublicznej: Szkole Podstawowej Specjalnej w SOSW TPD w Myśliborzu).  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 17 

Sprawy różne: 

 

1. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, o piśmie skierowanym przez Burmistrza Dębna z wnioskiem o rozszerzenie 

zakresu dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Dębno-Grzymiradz 

o budowę na odcinku 1,5 km chodnika pomiędzy skrzyżowaniem do miejscowości Klepin  

a centrum miejscowości Grzymiradz. 

Poinformował o przeanalizowaniu dokumentacji jaką jest w posiadaniu. Przekazał, że 

rozszerzenie zakresu prac wiąże się z potężnym wzrostem kosztów realizacji zadania. Biorąc 

pod uwagę aktualne ceny związane z budową chodnika to doprojektowanie takiej długości 

chodnika powiększy koszt realizacji inwestycji co najmniej o kwotę 1 mln zł. Dodatkowo 

będzie wiązać się to z wykupem gruntów prywatnych od kilkunastu osób. Znacznie też 

wydłuży się czas opracowania tej dokumentacji o min. 6 miesięcy. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, czy jest konieczność wykupu gruntów od osób prywatnych? Czy można chodnik 

poprowadzić w inny sposób? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że Burmistrz Dębna w swoim wniosku wskazał konkretną stronę, gdzie miałby 

znajdować się chodnik, czyli przy posesjach prywatnych. Zmiana konstrukcji drogi nie jest  

w tym przypadku możliwa. Przekazał, że możemy chodnik zlokalizować po stronie 

przeciwnej na działce leśnej, jednak na tym terenie istnieją niebezpieczeństwa w postaci 

wysokiej skarpy oraz drzew. Zwrócił uwagę, że spowoduje to jeszcze większy wzrost 

kosztów i problemy związane z uzyskaniem pozwolenia na wycinkę drzew. Kolejnymi 

zagrożeniami są dwa przepusty drogowe i budowa chodnika będzie wiązała się z przebudową 

tych przepustów. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że Burmistrz Dębna wiedział jaki będzie przebieg tej inwestycji, gdyż była ona 

konsultowana. Nagle wnioskuje o duży element inwestycji w konsekwencji wydłużający 

proces jej realizacji. Jeżeli Burmistrz Dębna poniesie wszystkie koszty związane  

z dodatkowym doprojektowaniem chodnika i koszty związane z późniejszym rozpoczęciem 

inwestycji z uwagi na wzrastającą inflację to niech to wyraźnie powie. Nie ma nic przeciwko 

temu, jeżeli Burmistrz zadeklaruje pokrycie całości kosztów związanych z dodatkowym 

zakresem realizacji zadania. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zgodziła się z wypowiedzią Pani Wicestarosty. Przekazała, że podoba jej się wniosek 

Burmistrza i zwiększony zakres realizacji inwestycji, jeżeli Burmistrz przedstawia taki 

pomysł będzie on w pełni zaakceptowany pod warunkiem pokrycia wszystkich kosztów. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że nie byłyby to koszty związane z doprojektowaniem chodnika, gdyż poprzez 

wydłużenie terminu realizacji wzrastają koszty podstawowego zadania, które Burmistrz 

Dębna powinien również pokryć. Przekazała, że w tej sprawie należy odpowiedzieć pisemnie 

na złożony wniosek. Zwróciła uwagę na brak środków w budżecie Powiatu na realizację 

rozszerzonego zakresu zadania. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że inwestycja dotycząca przebudowy drogi Dębno-Grzymiradz podzielona na 

etapy została złożona do wniosku w ramach programu „Polski Ład”. Jesteśmy zatem 

zobligowani terminami do realizacji zadania. Dodając dodatkowe elementy do inwestycji nie 

wiemy jak długo będzie trwało wykonanie dodatkowej dokumentacji. Jest to zatem 

zagrożenie dla realizacji zadania. Zwrócił uwagę na terminy uzyskania pozwoleń związanych 

z budową chodnika. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że wykonanie drogi do m. Grzymiradz jest priorytetem. Zwróciła uwagę na 

problemy mieszkańców związane z dojazdem do pracy z uwagi na zły stan jezdni. Zauważyła, 

że nie ma gorszego dojazdu do Dębna, dlatego dziwi się, że w takim momencie ktoś prubuje 

zburzyć ciężką pracę związaną z pozyskaniem pieniędzy i wykonaniem dokumentacji 

projektowej na realizację zadania. 

 

2. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zawnioskował o wykonanie aktualizacji kosztorysu na przebudowę drogi w m. Płonno? 

Zwrócił uwagę na wzrost cen oraz zbliżający się nabór wniosków. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że w grę nie wchodzi aktualizacja jedynie kosztorysu, ale  całej dokumentacji. 

Zwrócił uwagę, że była ona wykonana kilka lat temu, natomiast infrastruktura drogi uległa 

zmianie, doszły nowe zjazdy, które należy uwzględnić w dokumentacji. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o wykonaniu aktualizacji dokumentacji na realizację 

zadania dotyczącego przebudowy drogi w m. Płonno. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się 

od głosu 

 
Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 
3. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, o wykonanej aktualizacji dokumentacji na wykonanie chodnika przy ul. 

Leśnej w m. Boleszkowice. Zadanie jest ujęte w programie „Polski Ład”. Zwrócił uwagę, że 

dobrze, że została wykonana aktualizacja dokumentacji z uwagi na błędy w jej wykonaniu. 

Zwrócił uwagę na konieczność zwiększenia kwoty o 3,500 zł netto na realizację zadania  

w związku z koniecznością doprojektowania części chodnika. 
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4. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zawnioskowała o wystąpienie do Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie możliwości 

przekazania dodatkowych środków finansowych na realizację zadania pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej 

infrastruktury”. 

 
Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła się z tą propozycją. Przekazała, że należy wyczerpać wszystkie możliwości 

pozyskania środków na realizację zadania. 

 
Zarząd Powiatu podjął decyzję o wystąpieniu z wnioskiem do Wojewody 

Zachodniopomorskiego w sprawie możliwości przekazania dodatkowych środków 

finansowych na realizację zadania pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 2130Z  

i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej infrastruktury”. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się 

od głosu 

 
Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 18 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:20 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 
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Podpis Sekretarza Powiatu: 
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